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Z A P I S N I K 

sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 10. rujna 2015. godine u 18:30 sati u Multimedijalnom centru Općine Kukljica. 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća Milorad Košćica otvara 5. sjednicu Općinskog vijeća i 

pozdravlja sve prisutne. 

 

Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kukljica Josip Burčul utvrđuje kvorum. 

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni slijedeći vijećnici: 

Milorad Košćica, Marinko Korčulanić, Franko Kurić, Dragomir Cukar, Ivan Karlić, Renato 

Krajnc, Šime Martinović i Ante Martinović. 

 

Odsutni vijećnici: Rezija Bosotina. 

 

Osim članova Općinskog vijeća Općine Kukljica na sjednici su prisutni Općinski načelnik 

Marin Boško, zamjenica Općinskog načelnika Ivona Cukar, pročelnik Jedinstvenog upravnog 

odjela Općine Kukljica Josip Burčul te građani. 

 

Predsjednik za današnju sjednicu predlaže slijedeći dnevni red: 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 4 sjednice Općinskog vijeća. 

2. Donošenje Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

3. Donošenje Odluke o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kukljica. 

4. Donošenje Zaključka o  Izvješću o radu općinskog načelnika za period od 01. siječnja 

do 22. siječnja 2015. godine te od 16. ožujka do 30. lipnja 2015. godine. 

5. Pitanja i odgovori. 

 

Vijećnik Ante Martinović daje primjedbu predsjedniku Općinskog vijeća da je na današnjoj 

sjednici vijeće trebalo raspravljati o financijskim izvještajima izvršenja Proračuna Općine 

Kukljica, Dječjeg vrtića Manulica i polugodišnja financijska izvješća trgovačkog društva 

Sabuša d.o.o. i komunalnog društva Sabuša II d.o.o., jer sukladno članku 109. stavka 2. 

Zakona o proračunu općinski načelnik podnosi predstavničkom tijelu na donošenje 

polugodišnje izvješće o izvršenju proračuna do 15. rujna tekuće proračunske godine.  

Nadalje, vijećnik na dodaje kako bi bilo logično da su financijska izvješća na ovoj sjednici jer 

obzirom da sljedeća sjednica neće s održati do 15. rujna.   

 

Općinski načelnik odgovorio je vijećniku da će ista izvješća uputiti predsjedniku Općinskog 

vijeća u zakonom propisanom roku, a da nigdje u Zakonu o proračunu nije navedeno do kad 

je vijeće dužno raspravljati o financijskim izvještajima. Nadalje, na dodaje kako je i proteklih 

godina bila ista situacija a o izvještajima je vijeće raspravljalo u listopadu ili studenom.  

 

Vijećnik Ante Martinović prisutnima čita izvadak iz Zakona o proračunu koji se odnosi na 

dostavljanje polugodišnjeg financijskog izvješća.  

 

Predsjednik vijeća Milorad Košćica daje na usvajanje predloženi dnevni red. 

Dnevni red usvojen sa 6 glasova za, 2 glasa uzdržana, nitko protiv. 
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Ad.1. 

Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća. 

Vijećnik Ante Martinović upozorava pročelnika Jedinstvenog upravnog odjela kako je na 

prethodnoj sjednici koja se održala 12. rujna 2015. godine zatražio pisane odgovore na 

određena pitanja koja su navedena u predmetnom zapisnika u, ali do danas iako je prošlo tri 

mjeseca nije dobio pisane odgovore na ista.  

 

Pročelnik se obvezuje da će odgovore na pitanja dostaviti sljedeći tjedan, te kako su odgovori 

dani na pisanje u financijsku službu.  

 

Vijećnik Šime Martinović smatra kako bi sve odluke vijeća trebale biti izvješene na oglasnoj 

ploči Općine Kukljica, kako bi mještani mogli biti informirani o radu vijeća.  

 

Predsjednik daje na verifikaciju zapisnik. 

Zapisnik jednoglasno verificiran (8 glasova za). 

 

Ad. 2. 

Predsjednik otvara drugu točku dnevnog reda donošenje Poslovnika o radu Općinskog vijeća 

Općine Kukljica.  

Predsjednik ukratko daje pregled izmjena i nadopuna u prijedlogu akta, te otvara javnu 

raspravu.  

 

Vijećnik Ante Martinović iznosi kako misli da bi bilo dobro da je bio pozvan od strane 

predsjednika vijeća da iznese svoje prijedloge, jer smatra da predloženi Poslovnik ima dosta 

nedostataka. Obzirom da se radi o vrlo važnom aktu po kojem će raditi Općinsko vijeće i koji 

treba biti sačinjen detaljno kako se u daljnjem radu ne bi stvarale nedoumice oko pojedinih 

članaka akta.  

 

Vijećnik Ante Martinović daje sljedeće amandmane:  

 

Amandman br. 1. 

 

U članku 7. prijedloga poslovnika dodati stavak 2. i 3. koji glase:  

 

„Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela dužan je vijećniku pružiti obavijesti i uvide u materijal o 

temama koje su na dnevnom redu sjednice Općinskog vijeća ili se pripremaju za sjednice Općinskog 

vijeća ili radnog tijela čiji je član, a i druge obavijesti koje su mu kao vijećniku potrebne. 

 

Vijećnik može zatražiti obavijesti i objašnjenja od predsjednika Općinskog vijeća i predsjednika 

radnih tijela o radu tijela kojima oni predsjedavaju.  

 

Upravno tijelo koje obavlja stručne poslove za Općinsko vijeće dužno je pružiti pomoć vijećniku u 

obavljanju njegove funkcije, a napose u izradi prijedloga koje on podnosi, u obavljanju poslova i 

zadataka koje mu je povjerilo radno tijelo Općinskog vijeća odnosno da mu osigura dopunsku 

dokumentaciju za pojedine teme ili predmete koji su na dnevnom redu sjednice Općinskog vijeća ili 

radnih tijela, a može tražiti i stručne obavijesti i objašnjenja radi potpunijeg upoznavanja i praćenja 

problema na koje nailazi u obavljanju funkcije vijećnika.“ 

 

Smatra da je ovo vrlo važno jer vijećnik mora imati pomoć a ovakvim prijedlogom vijeće radi protiv 

sebe jer ostaje bez pomoći.  
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Predsjednik daje na glasovanje amandman br. 1. 

 

Amandman usvojen sa 7 glasova za, nitko protiv, 1 uzdržan.  

 

 Amandman br. 2. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da u članku 8. prijedloga umjesto „Klub vijećnika mora 

imati najmanje 3 člana.“ treba stajati, „Klub vijećnika mora imati najmanje 2 člana.“. 

 

Vijećnik Ivan Karlić iznosi mišljenje kako se ne slaže sa navedenim prijedlogom jer da je 

normalno da broj kluba vijećnika mora biti neparan broj.  
 

Predsjednik daje na glasovanje amandman br. 2. 

 

2 glasa za, 5 protiv, 1 uzdržan. Amandman nije usvojen. 

 

  

Amandman br. 3. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 9. prijedloga doda kako predsjednika i 

potpredsjednika Općinskog vijeća može predlagati svaki vijećnik pojedinačno.  

 

Amandman broj 3. dan na glasovanje 

 

2 glasa za, 4 glasa protiv, 2 uzdržana. Amandman nije usvojen. 

 

Sjednicu Općinskog vijeća napušta vijećnik Dragomir Cukar. 

Sjednicu Općinskog vijeća napušta Općinski načelnik. 

 

Na sjednici je prisutno 7 vijećnika.  

 

Amandman br. 4. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 10. prijedloga briše sljedeće „U slučaju 

nemogućnosti predsjedavanja Općinskim vijećem, predsjednika vijeća zamjenjuje 

potpredsjednik vijeća.“ 

 

Vijećnik na dodaje kako je navedeno očito greškom upisano u članak 10. prijedloga jer nema 

veze sa sadržajem članka 10.  

 

Amandman broj 4. dan na glasovanje 

 

Amandman usvojen jednoglasno sa 7 glasova za. 

 

 

Amandman br. 5. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 14. uz tri navedena povjerenstva osnuje i 

Povjerenstvo za proračun, te da se u istom članku nadoda kako svaki vijećnik ima pravo 

predlagati radna tijela.  
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Vijećnik Ivan Karlić ističe kako je mišljenja da navedeno povjerenstvo nema nikakvog smisla 

obzirom da je jedini ovlašteni predlagatelj proračuna Općinski načelnik.  

 

Vijećnik Ante Martinović mišljenja je kako navedeno povjerenstvo bi trebalo imati ulogu da 

raspravlja o prijedlogu proračuna prije upućivanja istog na sjednicu vijeća.  

 

Amandman broj 5. dan na glasovanje 

 

3 glasa za, 2 glasa protiv, 2 uzdržana. Amandman nije usvojen. 

 

 

Amandman br. 6. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 35. umjesto predloženog teksta koji glasi: 

„Iznimno, opći akt se može donijeti po hitnom postupku, samo ako to zahtijevaju interesi 

obrane i drugi osobito opravdani razlozi.“ da tekst glasi: „Iznimno, opći akt se može donijeti 

po hitnom postupku, samo ako to zahtijevaju interesi obrane, elementarne nepogode ili ako bi 

ne donošenje takvog akta moglo uzrokovati materijalnu štetu općini.“ 

 

Vijećnik na dodaje kako predloženi tekst … i drugi osobito opravdani razlozi nije definiran i 

ne zna se konkretno koji bi to bili opravdani razlozi.  

 

Amandman broj 6. dan na glasovanje 

 

3 glasa za, 2 glasa protiv, 2 uzdržana. Amandman nije usvojen. 

 

  

Amandman br. 7. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 35. doda stavka 4. koji glasi: „Za donošenje 

akta po hitnom postupku ne primjenjuju se propisani rokovi iz članka 30. ovog Poslovnika.“. 

 

 Amandman broj 7. dan na glasovanje 

 

Amandman usvoje jednoglasno sa 7 glasova za.  

 

 

Amandman br. 8. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u prijedlogu Poslovnika riječi „Vijećnička pitanja“ 

zamjene riječima „Aktualni sat“, te da točka Aktualni sat bude prva točka dnevnog reda.  

 

Vijećnik na dodaje kako bi to bilo efikasnije dok su vijećnici odmorniji i imaju koncentraciju 

slušati o problemima.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća se ne slaže sa prijedlogom jer iznosi kako i susjedne općine 

imaju vijećnička pitanja na samom kraju sjednice.  

 

Sjednicu napustio vijećnik Renato Krajnc.  
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Na sjednici vijeća prisutno je 6 vijećnika.  

 

Amandman broj 8. dan na glasovanje 

 

2 glasa za, 3 glasa protiv, 1 uzdržan. Amandman nije usvojen.  

 

 

Amandman br. 9. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 41. stavak 2. u kojem stoji kako vijećnik 

ima pravo postavite najviše dva vijećnička pitanja, a svako postavljanje pitanja može trajati 

najviše dvije minute, izvrši izmjena na način da svako postavljeno pitanje može trajati najviše 

pet minuta.  

 

Amandman broj 9. dan na glasovanje 

 

3 glasa za, 1 glasa protiv, 2 uzdržan. Amandman nije usvojen.  

 

 

Amandman br. 10. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se članak 42. stavak 2. prijedloga koji glasi: „Ako 

smatra da postavljeno pitanje nije u skladu s odredbama ovog Poslovnika, predsjednik Općinskog 

vijeća će uputiti vijećnika na to i pozvati ga da svoje pitanje uskladi s tim odredbama.“ 

 

Vijećnik na dodaje kako mu nikako nije jasno kako će predsjednik vijeća utvrditi dali je postavljeno 

pitanje u skladu sa odredbama Poslovnika ili nije.  

 

Amandman broj 10. dan na glasovanje 

 

3 glasa za, 3 glasa protiv, nitko uzdržan. Amandman nije usvojen.  

 

Sjednicu napuštaju vijećnici Ante Korčulanić i Franko Kurić. 

 

Na sjednici je prisutno 4 vijećnika.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira kako je na sjednici prisutno 4 vijećnika te da 

nedostaje potreban kvorum da bi se donosile Odluke i nastavila ova sjednica.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća prekida sjednicu, te obavještava prisutne da će o nastavku ove 

sjednice biti pisano obaviješteni.  

 

Dovršeno u 19.55 sati.  
 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica i čini 

sastavni dio ovog zapisnika. 

 

ZAPISNIČAR                                                                                                 PREDSJEDNIK 

 

Josip Burčul                                                                                                      Milorad Košćica 
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Z A P I S N I K 

sa nastavka 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 17. rujna 2015. godine u 18:00 sati u Multimedijalnom centru Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Milorad Košćica otvara nastavak 5. sjednicu Općinskog vijeća 

koja je započela 10. rujna 2015. godine, ali je zbog nedostatka kvoruma bila prekinuta i 

pozdravlja sve prisutne. 

 

Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kukljica Josip Burčul utvrđuje kvorum. 

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni slijedeći vijećnici: 

Milorad Košćica, Marinko Korčulanić, Rezija Bosotina, Dragomir Cukar, Renato Krajnc i 

Ante Martinović. 

 

Odsutni vijećnici: Franko Kurić, Ivan Karlić i Šime Martinović 

 

Osim članova Općinskog vijeća Općine Kukljica na sjednici su prisutni Općinski načelnik 

Marin Boško, zamjenica Općinskog načelnika Ivona Cukar, pročelnik Jedinstvenog upravnog 

odjela Općine Kukljica Josip Burčul te građani. 

 

Predsjednik vijeća upoznaje vijećnike kako vijeće nastavlja sa raspravom druge točke 

usvojenog dnevnog reda donošenje Poslovnika o radu Općinskog vijeća.  

 

Otvara raspravu i daje riječ vijećniku Anti Martinoviću. 

 

Vijećnik Ante Martinović nastavlja sa davanjem amandmana kako slijedi:  

 

Predsjednik vijeća ističe kako će se glasovanje o danim amandmanima provesti nakon 

davanja svih amandmana pojedinog vijećnika. 

 

Na sjednicu Općinskog vijeća pristigao vijećnik Šime Martinović.  

 

Na sjednici je prisutno 7 vijećnika.  

 

 Amandman br. 1. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 50. nadoda stavak koji glasi „Stavak 2. i 3. 

ovog članka ne odnosi se na hitnu sjednicu Općinskog vijeća“.  

 

 

Amandman br. 2. 

 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 51. stavku 4. prijedloga umjesto „Poziv za 

sjednicu sa materijalima koji se odnose na prijedlog dnevnog reda dostavlja se vijećnicima  5 dana 

prije održavanja sjednice. Samo iz opravdanih razloga ovaj rok se može skratiti.“ stavi tekst koji glasi 

„Poziv za sjednicu sa materijalima koji se odnose na prijedlog dnevnog reda dostavlja se vijećnicima  

10 dana prije održavanja sjednice.“ 

 

Vijećnik na dodaje kako je pet dana mali rok obzirom da se često radi o sjednicama sa opširnim 

dnevnim redom, a materijal treba detaljno proučiti.  
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Amandman br. 3. 
 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 52. prijedloga iza teksta koji glasi: 

„Sjednice Vijeća traju dok se ne iscrpi utvrđeni dnevni red“  nadoda „dok sazvana sjednica 

traje ne može se sazvati nova sjednica.  

Takva nova sazvana sjednica je ništavna kao i svi akti doneseni na njoj.“ 

 
 

Amandman br. 4. 
 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se predloženi članak 53. stavak 2. prijedloga koji glasi 

„Predsjednik Općinskog vijeća može na samoj sjednici mijenjati prijedlog dnevnog reda na 

način što će iz pismeno predloženog dnevnog reda izostaviti odnosno nadodati pojedine 

predmete.“ zamjeni tekstom: „Predsjednik Općinskog vijeća sve prijedloge akata dostavljene 

prije upućivanja pisanog poziva za sazivanje sjednice, dužan je uvrstiti u dnevni red sazvane 

sjednice.“  
 

 

Amandman br. 5. 
 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 55. prijedloga iza stavka 2. doda stavak 3. 

koji glasi „Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice unosi se kao prva točka dnevnog reda. 

Vijećnik ima pravo podnijeti primjedbe na sjednici, a o osnovanosti primjedbe se glasa bez 

rasprave. Usvojene primjedbe unijet će se u pročišćeni tekst zapisnika.“ 

 

 

Amandman br. 6. 
 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 58. stavku 7. prijedloga predloženi tekst 

koji glasi „Nakon utvrđivanja redoslijeda prijavljenih vijećnika predsjednik Općinskog vijeća 

daje riječ vijećniku po redoslijedu prijavljivanja. 

Vijećnik u raspravi može govoriti jednom i najdulje 5 minuta.“, nadopuni kao slijedi:  

„Nakon utvrđivanja redoslijeda prijavljenih vijećnika predsjednik Općinskog vijeća daje riječ 

vijećniku po redoslijedu prijavljivanja. 

Vijećnik u raspravi može govoriti jednom i najdulje 5 minuta. Iznimno zbog važnosti teme 

Općinsko vijeće može odlučiti da vijećnik u raspravi govori dulje od pet minuta.“  

 

Amandman br. 7. 
 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 64. stavku 2. briše točka 3. i 5. koji glase „  

članak 64. stavak 2. točka 3. „omalovažava ili vrijeđa predsjednika Općinskog vijeća ili druge 

vijećnike, te Općinskog načelnika, zamjenika Općinskog načelnika i pročelnika Jedinstvenog 

upravnog odjela,“ 

“članak 64. stavak 2. točka 5. „na drugi način remeti rad sjednice.“ 

 

Vijećnik Ante Martinović smatra kako su navedene točke nedorečene i mogu se 

zloupotrijebiti tj. tumačiti na različite načine.  

 

Amandman br. 8. 
 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 65. stavak 2. koji glasi: „Opomena iz stavka 
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1. ovog članka može se izreći i kada vijećnik, općinski načelnik, zamjenik općinskog 

načelnika i ostali govornici služeći se svojim pravima, zloupotrebljava odredbe ovog 

Poslovnika kako bi spriječio raspravu ili odlučivanje.“, briše u cijelosti.  

 

Nadalje vijećnik navodi da mu ova odredba Poslovnika nije jasna jer ne razumije na koji 

način vijećnik služeći se svojim danim pravima može zloupotrebljavati odredbe ovog 

poslovnika kako bi spriječio raspravu ili odlučivanje.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća smatra kako je sve jasno, te da vijećnik iznošenjem neistine 

može spriječiti odlučivanje.  

 

 

Amandman br. 9. 
 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 85. stavak 2. točka 3. izmjeni na način da 

glasi: „poimenični popis učesnika u raspravi po točkama dnevnog reda, tijek rasprave, kratki 

prijedlog vijećnika o kojem se glasa,“. 

 

 

Amandman br. 10. 
 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 87. prijedloga stavak 3. koji glasi „Osim 

službenika Jedinstvenog upravnog odjela zaduženog za vođenje zapisnika ili osobe koju 

ovlasti predsjednik Općinskog vijeća nitko od nazočnih ne smije snimati tijek sjednice vijeća 

na bilo koji način, bez prethodnog odobrenja predsjednika Općinskog vijeća, koje odobrenje 

je zainteresirana osoba dužna zatražiti u pisanom obliku najkasnije 4 sata prije sata održavanja 

sjednice Općinskog vijeća.“ briše u cijelosti.  

 

Vijećnik smatra kako bi se usvajanjem ovog stavka oduzelo pravo svakog zainteresiranog da 

snima tijek sjednice. Nadalje, navodi kako su sjednice javne te da ne vidi nikakvog razloga da 

bi se nekom zabranilo snimanje. Nadalje, upitao je predsjednika vijeća na koji način će 

zabraniti njemu kao vijećniku snimanje sjednica, odnosno sto će poduzeti protiv njega ako on 

odluči sjednicu snimati.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća odgovorio  je kako se nikome neće zabraniti snimanje sjednice, 

ali da se mora znati red i da se svatko mora prijaviti predsjedniku ako želi snimati sjednicu. 

Nadalje, predsjednik navodi kako on doista ne vidi ništa sporno u ovom stavku.  

 

 

Amandman br. 11. 
 

Vijećnik Ante Martinović predlaže da se u članku 93. prijedloga stavak 1. koji glasi: „Dužnost 

je izvjestitelja tiska i drugih sredstava javnog priopćavanja da iznose točne podatke o temama 

koje se razmatraju u vijeću.“ , briše u cijelosti.  

 

Vijećnik postavlja pitanje na koji način će predsjednik vijeća kontrolirati tekstove koje će 

pisati pojedini mediji.  

 

 

Predsjednik vijeća daje na usvajanje amandmane vijećnika Ante Martinovića kako slijedi:  
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Amandman br. 1. 

 

1 za, 5 protiv, 1 uzdržan. Amandman nije usvojen. 

 

Amandman br. 2. 

 

2 za, 5 protiv, nitko uzdržan. Amandman nije usvojen. 

 

Amandman br. 3. 

 

3 za, 4 protiv, nitko uzdržan. Amandman nije usvojen. 

 

Amandman br. 4. 

 

Amandman usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

Amandman br. 5. 

 

3 za, 4 protiv, nitko uzdržan. Amandman nije usvojen. 

 

Amandman br. 6. 

 

2 za, 5 protiv, nitko uzdržan. Amandman nije usvojen. 

 

Amandman br. 7. 

 

Općinski načelnik očituje se kako se ne slaže sa ovakvim amandmanom.  

Vijećnik Ante Martinović upozorava predsjednika vijeća kako načelnik svojim očitovanjima 

ustvari daje instrukcije svojim vijećnicima kako glasovati.  

 

2 za, 5 protiv, nitko uzdržan. Amandman nije usvojen. 

 

Amandman br. 8. 

 

2 za, 5 protiv, nitko uzdržan. Amandman nije usvojen. 

 

Amandman br. 9. 

 

2 za, 5 protiv, nitko uzdržan. Amandman nije usvojen. 

 

Amandman br. 10. 

 

Načelnik navodi da se ne slaže sa ovakvim amandmanom.  

 

2 za, 5 protiv, nitko uzdržan. Amandman nije usvojen. 
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Amandman br. 11. 

 

1 za, 5 protiv, 1 uzdržan. Amandman nije usvojen. 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje prijedlog Poslovnika o radu Općinskog vijeća 

Općine Kukljica sa usvojenim amandmanima.  

 

Prijedlog Poslovnika o radu Općinskog vijeća sa usvojenim amandmanima prihvaćen sa 5 

glasova za, 1 glas protiv, 1 uzdržan.  

 

Protiv glasovao vijećnik Ante Martinović.  

 

 

Ad. 3. 

Predsjednik otvara treću točku dnevnog reda donošenje Odluke o plaći i drugim pravima 

dužnosnika Općine Kukljica. 

 

Općinski načelnik pojašnjava kako se ovom odlukom ne mijenjaju koeficijenti za obračun 

plaće što bi značilo da plaća ostaje ista, već se Odluka usklađuje sa naputkom Visokog 

upravnog suda Republike Hrvatske, u kojem se navodi kako dužnosnici ne ostvaruju pravo od 

donošenja ove Odluke na božićnicu i regres, tj. da se na njih ne može primjenjivati pravo iz 

radnog odnosa službenika i namještenika.  

 

Predsjednik daje na usvajanje Odluku o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kukljica. 

 

Usvojeno jednoglasno sa 7 glasova za.  

 

Ad. 4. 

Donošenje Zaključka o  Izvješću o radu općinskog načelnika za period od 01. siječnja do 22. 

siječnja 2015. godine te od 16. ožujka do 30. lipnja 2015. godine. 

 

Općinski načelnik usmeno pojašnjava svoje izvješće o radu.  

 

Vijećnik Šime Martinović postavio je pitanje koliko smo dužni za vodu. 

 

Općinski načelnik odgovorio je kako smo za vodu dužni 540.000,00 kuna starog duga kojeg 

otplaćujemo po sporazumu, dok su tekuće rate podmirene u cijelosti. 

 

Vijećnik Ante Martinović traži od predsjednika vijeća da pročita dopis koji mu je uputio.  

 

Predsjednik vijeća čita dopis vijećnika Ante Martinovića koji glasi:  

 

“Poštovani predsjedniče, 

 

Prema Zakonu o proračunu članak 109. Stavak(2) načelnik je dužan OV-u do 15.09. podnijeti 

na usvajanje slijedeće polugodišnje izvještaje: 

 

1. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna općine 

2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna dječjeg vrtića „Manulice“ 
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3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana „Sabuše“ d.o.o. 

4. Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana „Sabuše 2“ d.o.o. 

U pozivu za nastavak sjednice nismo dobili potrebne materijale, sa prijedlogom za proširenje 

dnevnog reda, čime ste vi i načelnik prekršili Poslovnik i Statut općine, kao i Zakon o 

proračunu, za što bi, da je ovo pravna država snosili zakonske posljedice. 

 

S poštovanjem.“ 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Milorad Košćica odgovorio je vijećniku citirajući članak 109. 

stavak 2. kojim je propisano kako vlada odnosno poglavarstvo podnosi Saboru, odnosno 

predstavničkom tijelu na donošenje polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna do 15. rujna 

tekuće proračunske godine.  

Predsjednik vijeća navodi kako je on protumačio odredbu zakona i da smatra kako je 

Općinski načelnik izvješća dužan dostaviti do 15. rujna njemu kao predsjedniku vijeća, 

odnosno preko njega vijećnicima.  

Nadalje, navodi kako je on izvješća zaprimio 15. rujna i na sljedećoj sjednici će se raspravljati 

o istima. 

 

Vijećnik Ante Martinović ne slaže se sa tim mišljenjem jer predsjednik vijeća nije vijeće.  

Nadalje navodi kako je pogledao izvješće načelnika te da ima osjećaj da je isto izvješće 

sastavljao blagajnik a ne općinski načelnik.  

Obzirom da ima dosta brojki zašto nije navedeno koliko je koštalo 610 metara popločavanja 

platoa. 

 

Općinski načelnik odgovara vijećniku da je postavljanje 135 m kanalizacije, betoniranje puta i 

nadzorni inženjer koštalo sa pdv-om cca 210.000,00 kuna. Nadalje što se tiče popločavanja 

610 metara kvadratnih platoa, s materijalom i nadzornim inženjerom koštalo oko 245.000,00 

kuna. 

 

Vijećnik Ante Martinović zatražio je od Jedinstvenog upravnog odjela da mu se dostavi 

preslika prihvaćene ponude za popločavanje 610 m2 platoa.  

 

 

Nadalje vijećnik Ante Martinović postavio je pitanje kako napreduje osvjetljenje mosta i dali 

se to financira iz proračuna Općine Kukljica, odnosno tko to financira.  

 

Općinski načelnik odgovara vijećniku da ne želi o tome sa njim raspravljati obzirom da je o 

toj temi dovoljno rekao.  

 

Vijećnik Ante Martinović inzistira na odgovoru dali se osvjetljenje financira iz općinskog 

proračuna.  

 

Općinski načelnik je odgovorio da mostom upravljaju Hrvatske ceste te da će projekt biti 

plaćen iz proračuna Hrvatskih cesta.  

 

Vijećnik Ante Martinović pita tko radi simulaciju.  
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Općinski načelnik odgovara da simulaciju radi firma iz Zagreba u suradnji sa hrvatskim 

cestama.  

 

Vijećnik Ante Martinović navodi kako je tražio na prošloj sjednici s  koliko sredstava općina 

treba financirati DVD, te da je dobio odgovor 2 sata prije ove sjednice i to bez izračuna.  

Nadalje navodi kako je sam došao do izračuna i to na način da je od 4.000.000,00 kuna odbio 

1.570.000,00 kuna, što znači da ostaje 2.460.000,00 kuna na kojih se računa 5% a što znači da 

Općina Kukljica DVD treba financirati u iznosu od 121.000,00 kuna.  

 

Općinski načelnik se ne slaže sa izračunom jer smatra kako je vijećnik Ante Martinović 

pogrešno izračunao postotak.  

 

Pročelnik smatra kako iznos financiranja iznosi cca 60.000,00 kuna, ali da će zadužiti 

računovodstvo da izračuna točan iznos a koji će biti dostavljen pisano vijećniku.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu i daje na usvajanje zaključak o  Izvješću o 

radu općinskog načelnika za period od 01. siječnja do 22. siječnja 2015. godine te od 16. 

ožujka do 30. lipnja 2015. godine. 

 

Zaključak o  Izvješću o radu općinskog načelnika za period od 01. siječnja do 22. siječnja 

2015. godine te od 16. ožujka do 30. lipnja 2015. godine donesen sa 5 glasova za, nitko 

protiv, 2 uzdržana. 

 

Ad. 5. 

Pitanja i odgovori:  

 

Vijećnik Šime Martinović postavio je sljedeća pitanja Općinskom načelniku:  

 

1. Koliko je ostvareno noćenja u Kukljici u ovoj turističkoj sezoni? 

2. Do kuda je stala izgradnja zone Pod Forča tj. dali su investitori dali neku garanciju 

općini da će realizirati svoj projekt. Predlaže ako nema garancije da će se to pokrenuti 

kroz nekih 7 mjeseci da se ta zona ukloni iz plana.  

 

Općinski načelnik je odgovorio kako još nije dobio točan podatak noćenja od TZO Kukljica 

ali da misli da je to oko 71.000 noćenja, odnosno nešto više od prošle godine.  

 

Što se ti će zone Pod Forča sukladno važećem zakonu ako se u roku od 5 godina od donošenja 

UPU-a zona ne privede svrsi tada Općinsko vijeće može tražiti izmještanje zone na neko 

drugo mjesto.  

 

Vijećnik Ante Martinović postavio je pitanje Općinskom načelniku zašto je načelnik krenuo 

samoinicijativno sa projektom izgradnje nove državne ceste, kao projektom od javnog 

interesa.  

 

Općinski načelnik podsjeća kako je upravo vijećnik Ante Martinović na općinskom vijeću u 

rujnu 2014. godine govorio o toj cesti pa čak i sa tadašnjom predsjednicom vijeća zvao 

Ministarstvo prometa i priča kako ja govorim gluposti a da se ta cesta nikad neće izgraditi jer 

da se radi o panoramskoj cesti.  

Nastavlja, sad kad je idejno rješenje i studija utjecaja na okoliš pri kraju i kad sve to plaćaju 

Hrvatske ceste da poziva vijećnika da se i nadalje nastavlja smijati na račun ceste i mosta. 
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Vijećnik Ante Martinović smatra kako nije stvar u plaćanju  same ceste već da je stvar u tome 

što mještani nisu imali nikakva saznanja niti javni uvid u projekt kako bi bili upoznati sa 

izgradnjom nove državne ceste. Osobno smatra a i vidio je na društvenim mrežama mišljenje 

drugih da se radi katastrofa. 

Vijećnika Antu Martinovića zanima koji je interes Kukljice da se ta cesta napravi.  

 

Općinski načelnik je odgovorio kako on ne vodi taj projekt.  

 

Vijećnik Ante Martinović navodi kako on ne vodi taj projekt ali da ga je on osobno predložio, 

i s kime se je savjetovao.  

 

Općinski načelnik odgovara da se savjetovao sa Hrvatskim cestama a da je ta ista cesta 

ucrtana u Prostorni plan Zadarske županije još 2006. godine.  

 

Općinski načelnik nakon rasprave sa vijećnikom Antom Martinovićem traži da se u zapisnik 

unese kako je vijećnik Ante Martinović rekao sljedeće „Mafija gradi ovu cestu da bi imala 

pristup u Pod Forču“.  

 

Općinski vijećnik Ante Martinović podsjeća načelnika kako sukladno poslovniku vijećnik ne 

može odgovarati za nijednu izgovorenu riječ ovdje na vijeću.  

 

Vijećnik Ante Korčulanić navodi kako smatra da se vijeće bavi nepotrebnim stvarima umjesto 

da raspravlja o novim projektima da se napravi škrapa koja će zaštiti brodove u luci, da se 

napravi projekt izgradnje kanalizacije Gnojišta, javna rasvjeta kod groblja te projekt 

proširenja groblja. 

 

Općinski načelnik upoznao je vijećnika sa projektima u tijeku.  

 

 Nije bilo više pitanja te predsjednik zatvara sjednicu i pozdravlja prisutne. 

 

 

Završeno u 20,00 sati. 

 

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica i čini 

sastavni dio ovog zapisnika. 

 

 

 

ZAPISNIČAR                                                                                                 PREDSJEDNIK 

 

Josip Burčul                                                                                                      Milorad Košćica 

 

 

 

 

 

 

 


